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Vážení občané.
dovolte mi, abych Vás v úvodu Nového roku 1995 oslovil a popřál Vám všeho nejlepšího,

především pevného zdraví, ale i štěstí, spokojenosti, dobré pohody, podnikatelských a dalších úspěchů
po celý Nový rok 1995. Mám tu čest, a velmi si toho vážím, pozdravit Vás jako znovuz.volený starosta
Horních Počernic, jak vyplývá z průběhu ustavujícího zasedání zastupitelstva naší městské části dne 14.
prosince 1994, které navázalo na komunální volby v loňském listopadu.

Již. vzápětí po svém zvolení na ustavujícím zasedání jsem pronesl jakousi improvizovanou
inaugurační řeč, ve které jsem především nově -.volenému zastupitelstvu chtěl připomenout jaké hlavní
úkoly v novém volebním období nás čekají, co se nám ne zcela podařilo v uplynulých čtyřech letech
splnit, na čem můžeme stavět své další úspěchy, co můžeme očekávat a kam směřovat cíle jednání s
představiteli hlavního města Prahy, ale především jak k vytčeným cílům postupovat a jaké podmínky,
zásady a pravidla hry vytvářet a přijímat. Nejde totiž vždy jen o to, co chceme udělat, ale jakým
způsobem toho co nejdříve, nejlépe, ale také s co nejmenšími náklady dosáhnout. A proto za vším
musíme vidět člověka.

A tak bych zde sice mohl vzpomínat dosažené úspěchy minulých čtyř let, kdy se Horní Počernice
opravdu výrazně změnily, nebo bych mohl stejně tak vypočítávat, co je třeba pro nadcházející úkoly
přijmout za program volebního období. Ne neudělám to, již jsem o tom popsal mnoho řádek a všem,
kteří o tato fakta měli zájem, to bylo dostatečně dáno k dispozici. Chci se u příležitosti vstupu do
Nového roku zaměřit právě a jenom na onu lidskou stránku věcí. Proto Vás prosím, všechny občany
Horních Počernic, ač názory můžete mít rozlišné, abyste nás, zastupitelstvo, radu, starostu a
místostarostu, obecní úřad, vnímali také jenom jako lidi. Jsme připraveni přijmout jakoukoli kritiku,
jakékoliv připomínky, ale chtěl bych Vás jen požádat o
vždy upřímný a otevřený dialog, vzájemné poznání a porozumění a toleranci. Stejně tak jako se
nepodařilo všechny problémy města Horní Počernice vyřešit ve volebním období 1990 - 1994, nepodaří
se to ani v nadcházejících letech 1994-1998. Jsem však přesvědčen, že tato čtyři léta musejí být opět lepší
než. ta předchozí. A k tomu, aby se nám, odpovědným za rozvoj Horních Počernic, dařila práce co
nejlépe, potřebujeme jeden druhého. A změnit právě ony pošramocené lidské vztahy a pomalu
obnovovat potřebné ovzduší vzájemné důvěry - to je mým největším přáním do Nového roku 1995.
Přejme si k tomu všichni hlavně pevné zdraví!
1. ledna 1995 Ivan L i š k a

starosta



Informace z ustavujícího zasedání zastupitelstva městské části
Praha - Horní Počernice

Přítomni : členové zastupitelstva
náhradníci volebních stran
hosté

27
8
33

celkem 68 občanů
Ustavující zasedání místního zastupitelstva pro volební období 1994-1998 zahájil nejstarší zvolený

člen zastupitelstva p.Ladislav Patrovský. Přivítal především nově zvolené zastupitele
dále pozvané náhradníky volebních stran a další občany.
Program zasedání 1) ověření platnosti hlasů členů zastupitelstva,

2) slib nových zastupitelů
3) schválení jednacího řádu místního zastupitelstva
4) volba návrhové a volební komise
5) potvrzení stanoveného počtu členů rady
6) stanovení počtu zástupců starosty
7) volba starosty
8) volba zástupce starosty
9) volba členů rady

byl bez připomínek schválen.
V úvodu jednání zapisovatelka místní volební komise L.Sýkorová seznámila přítomné se "Zápisem
MVK o výsledku hlasování v obci", pořízeném a podepsaném MVK na závěr voleb do místního
zastupitelstva na volební období 1994 - 1998. Tím byla ověřena platnost hlasů všech členů
zastupitelstva.
Po přečtení textu slibu dle zák.č.68/93 Sb.,Čl.VII. § 29 odst.2 složili všichni členové nově zvoleného
zastupitelstva slib do rukou nejstaršího člena p.Ladislava Patrovského a potvrdili jej svým podpisem.
Písemně byl členům zastupitelstva předán návrh jednacího řádu,
vycházející z jednacího řádu předchozího období. Po seznámení byl
jednací řád schválen všemi přítomnými členy zastupitelstva. Dále byla navržena a schválena návrhová a
volební komise.
Návrh na stanovení počtu členů rady - návrh na 9, tj. třetinu členů zastupitelstva, byl jednohlasně
schválen. Jednání o počtu zástupců starosty - návrh předsedajícího na 1 zástupce starosty -
předložen protinávrh (p.Černý) na 2 zástupce starosty. Protinávrh nebyl přijat, proto bylo hlasováno o
původním návrhu a byl schválen jeden zástupce starosty.
Způsob volby starosty, zástupce starosty a rady - navrženo veřejně, aklamací, podán protinávrh na

tajnou volbu, bylo hlasováno o protinávrhu - protinávrh zamítnut. Hlasováním schválena veřejná volba
starosty, zástupce starosty a rady zastupitelstva.
Ing Soukup podal návrh klubu ODS na vedoucí funkce samosprávy
a radu zastupitelstva :

p.Ivan Liška
p.Tomáš Kádner
p.Jiří Pína, ing. Josef Martinek, p.Jan Wágner, p.Jan Moravec,
Mgr Josef Černý, p.Ladislav Patrovský, p.Jaroslav Douša

další návrhy : ing Hubert Antes do rady, p.Jan Wágner na zástupce starosty, do rady pak ing Tvrdík,
p.Hellinger a MUDr Vobecká - oba posledně jmenovaní se kandidatury vzdali.

A) přistoupeno k volbě starosty - veřejně hlasováno o navrženém p.Ivanu Liškovi, protinávrh podán
nebyl. Výsledek hlasování - 26 hlasů pro, 1 se zdržel

A. starosta
B. zástupce starosty
C. členové rady



starostou pro období 1994-98 byl zvolen p. Ivan L i š k a , který poděkoval za projevenou důvěru a ujal
se dalšího řízení jednání zastupitelstva.
B) volba zástupce starosty - podán návrh p. Tomáš Kádner

protinávrh p. Jan Wágner
a) hlasováno o protinávrhu - 5 pro, 14 proti, X se zdrželo - protinávrh nebyl přijat
b) hlasováno o návrhu - p.Tomáš Kádner
výsledek hlasování: 21 pro, 0 proti, 6 se zdrželo

zástupcem starosty pro období 1994-98 byl zvolen p.Tomáš K á d n e r.
C) bylo přistoupeno k volbě dalších členů rady zastupitelstva

Výsledky hlasování:
1) ing Hubert Antes
2) Jiří Pína
3) ing Josef Martinek
4) Jan Wágner
5) Jan Moravec
6) Mgr Josef Černý
7) Ladislav Patrovský
X) Jaroslav Douša

Rada zastupitelstva městské části Praha-Horní Počernice byla zvolena pro období 1994-98 ve složení:
p.Jiří Pína, ing Josef Martinek, Jan Wágner, Jan Moravec,

Mgr Josef Černý, Ladislav Patrovský, Jaroslav Douša.
Dále byl předložen k seznámení návrh složení odborných komisí rady. Starosta vyzval k následnému
předložení případných úprav a doplňovacích návrhů dojednání rady.
Tím byla vyčerpána náplň schváleného programu ustavujícího zasedání zastupitelstva.
Na závěr byly projednány organizační záležitosti:

1) 2. zasedání MZ svolává starosta na středu 14.12.1994
2) setkání s podnikateli Horních Počernic se koná v úterý 13.12.94
3) první jednání rady zastupitelstva v zasedací místnosti MÚ se koná v úterý 6.12.94

ve 14 hodin.

7 pro
24
25
26
23
26
26
17

7 proti
0
0
0
0
0
0
2

13 se zdrželo
3
2
1
4
1
1
X

Informace z 2.zasedání zastupitelstva
městské části Praha-Horní Počernice

2. zasedání zastupitelstva Horních Počernic zahájil starosta p.Ivan Liška. Přivítal přítomné zastupitele i
občany, konstatoval usnášeníschopnost zastupitelstva. Zápis z minulého ustavujícího zasedání byl
ověřen a podepsán, bez připomínek schválen.
Program schválen podle návrhu :

1. Rozpočtové provizorium m.č.Praha-Horní Počernice na r. 1995
2. Majetkoprávní záležitosti
3. Informace zjednání rady zastupitelstva
4. Organizační záležitosti
5. Návrhy, interpelace, dotazy
6. Usnesení, závěr

1. Rozpočtové provizorium m.č.Praha-Horní Počernice na r.1995.
K projednání návrh rozpočtového provizoria městské části Praha-Horní Počernice byl předložen
obsáhlý písemný materiál, který je přílohou tohoto zápisu.
Starosta p.Liška shrnul informace z projednání návrhu rozpočtu na r. 1995 na MHMP. seznámil se
stanoviskem MČ na tomto jednání tlumočeném (viz záznam z jednání dne 5.12.94 na MHMP), dále
podrobně rozvedl důvodovou zprávu ke zpracovanému návrhu rozpočtového provizoria ze dne 13.12.94



a seznámil členy zastupitelstva s finančními objemy zahrnutými do tohoto návrhu (viz příloha). V
přiložené tabulce příjmů a výdajů je uveden jednak upravený rozpočet r.1994, skutečný výsledek za
leden až listopad r.1994, očekávaná skutečnost /a rok 1994 a návrh rozpočtu na rok 1995.
Jako nezbytná součást projednávaného návrhu rozpočtu byl předložen a starostou podrobně komentován
návrh investiční části v pořadí priorit jednotlivých investičních akcí městské části Horní Počernice.
Návrh je rovněž přílohou tohoto zápisu.
V disku/i především nad navrhovanými investičními akcemi připomněla MUDr Vobecká stav na GUK
Chodovická a tlumočila žádost ředitele Dr Podešvy na řešení nedostatku učeben v objektu Chodovická
2250, tak, aby bylo známo do jarních přijímacích zkoušek. P.starosta informoval o schůzce na této
škole, která se uskutečnila 9.12. t.r. - při zastavěné ploše 10 000 m2 má škola pouze 2 000 m2 plochu
učeben, letos budou provedeny drobné úpravy, další řešení je konzultováno se stavebními odborníky.
snad nástavba, příp.se šikmými střechami (výhledově 10 tříd a příslušné kabinety). Problém též
projednávala školská komise.
Ing Antes požaduje vyslovit vážnou nespokojenost s postupem MHMP, okrajové části Prahy jsou
omezovány v tempu rozvoje inženýrských sítí a není dostatečně přihlíženo ke stavu zanedbanosti obcí.
Dále žádá vysvětlení účasti provozovatelů sítí na jejich budování.
P. starosta považuje celkový přístup nadřízených orgánů za systémově zastaralý a doufá v nový pohled
nově zvoleného zastupitelstva města. Pražská plynárenská a.s. již plynovody v obci buduje, o dalším
postupu bude jednáno.
MUDr Vobecká - částka na LSPP v rozpočtu malá. zatím není vše jisté vzhledem k delimitaci na
Prahu 14
p.Kádner upřesnil informace o LSPP, finanční prostředky by měl poskytovat MHMP /.e státního
rozpočtu, Praha 14 dosud prostředky nemá.

U S N E S E N Í č. 2/1/94
Zastupitelstva m.č.Praha-Horní Počernice ze dne 14*12.1994

- k návrhu rozpočtového provizoria m.č.na rok 1995
2. zasedání zastupitelstva městské části Praha-Horní Počernice
I. schvaluje

a) rozpočtové provizorium městské části Praha-Horní Počernice na rok 1995 v objemu výdajů i
příjmů ve výši 116 mil. Kč v předložené skladbě rozpočtových kapitol
b) překlenovací úvěr v rámci kontokorentního účtu pro rok 1995 ve výši 15 mil.Kč
c) investiční akce podle pořadí priorit v sestavě na r. 1995 s tím, že pro jejich realizaci v plném
rozsahu je třeba použít všechny dostupné možnosti získání finančních prostředků

Il.stanoví
objem čerpání finančních prostředků po dobu rozpočtového provizoria od 1.1.1995 takto:

a) pro neinvestiční výdaje: u všech rozpočtových kapitol výdajů ve výši 1/15 celkového
rozpočtového objemu příslušné kapitoly měsíčně
b) pro investiční výdaje : použití rozpočtových prostředků pro schválené vyjmenované akce
pouze ze zdrojů dotace hl.ni.Prahy podle platebního kalendáře

III. konstatuje, že
a) objem zařazený do návrhu rozpočtu na rok 1995 v části investiční ve výši 54 mil.Kč je zcela
nedostatečný, zejména část přídělu z MHMP a nepokrývá reálnou potřebu dalšího pokračování
investičních akcí technické infrastruktury městské části a nutných investic do školních budov v
souvislosti s řešením nedostatečné kapacity škol v Horních Počernicích
b) v návrhu rozpočtu nejsou v dostatečném rozsahu zařazeny i finanční zdroje na investiční
účely s výjimkou Pražské plynárenské a.s., ani zdroje z případných dotací a podpor mimo rámec
hl.m.Prahy
c) v návrhu rozpočtu není zařazen v plné výši případný negativní dopad finančního vypořádání
městské části vůči hl.m.Praze za rok 1994, především plynoucí z event, neschválení žádosti m.č.
o prominutí povinného odvodu z prodeje nemovitého majetku za rok 1994

3



d) v návrhu rozpočtu není zařazen případný úvěr v jakékoliv podobě
IV. zmocňuje radu zastupitelstva městské části k hospodaření městské části v období rozpočtového
provizoria v rozsahu výše stanoveném - viz b.II.
V. ukládá
radě zastupitelstva m.č.Praha-Horní Počernice

a) předložit zastupitelstvu m.č.Praha-Horní Počernice návrh rozpočtu m.č. v definitivní podobě
neprodleně po schválení rozpočtu hl.m.Prahy při dodržení zákonných podmínek pro
projednávání a schvalování rozpočtu
b) projednat s příslušnými organizacemi hl.m.Prahy a jinými možnost jejich účasti na
spolufinancování některých investičních akcí, zejména rozhodující investiční akce komplexní
rekonstrukce komunikace Náchodská (TSK, PKVT, Pražské vodárny, PRE) Termín: 31.1.1995
c) ověřit možnosti a dostupným způsobem zajistit možnost použití zdrojů úvěrové a dotační
pomoci i z jiných zdrojů mimo rámec hl.m.Prahy (FOŽP, MK a pod.) Termín: 31.1.1995
d) projednat a navrhnout zastupitelstvu městské části v rámci definitivního návrhu rozpočtu m.č.
na rok 1995 způsob úvěru a zařazení do rozpočtu na rok 1995 do výše 15 mil.Kč

Termín: 28.2.1995
e) ověřit možnosti vydání obligací městské části na rekonstrukci, opravu a využití areálu
Chvalského zámku a okolí Termín : 31.1.1995
f) projednat s vedoucím odboru městského investora ing Mackem současný stav v záležitosti
zařazení kanalizační stoky H2 do rozpočtu investičních akcí města na rok 1995 včetně zařazení
do veřejně prospěšných staveb
g) projednat s odpovědným radním hl.m.Prahy nedostatečný příděl finančních prostředků na
infrastrukturu zanedbaných městských částí

Dále zastupitelstvo projednalo jednotlivé majetkoprávní záležitosti a schválilo :
a) podání žádosti o svěření bytových domů čp. 1902-1904 podle Statutu hl.m.Prahy na základě
privatizačního projektu VÚMV- domy fakticky spravuje SBF od 1.6.1994
b) možnost prodeje pozemků v areálu SČMVD-Družba v k.ú.Horní Počernice dosavadnímu
vlastníku staveb na těchto pozemcích Svazu českých a moravských výrobních družstev
c) prodej částí pozemků v k.ú.Horní Počernice - uvedení faktického stavu oplocených pozemků
do náležitého stavu.

Zastupitelstvo projednalo též problematiku převodu majetku podle návrhu MV ČR a neschválilo
navrhovaný převod bytových objektů na sídlišti III. na MV ČR, naopak byl znovu zdůrazněn požadavek
na bezplatný převod patrových garáží na městskou část a přijato usnesení k uvedené kauze.
Po informacích zjednání rady a organizačních záležitostech byla podána

a) zpráva o provozu MHD a jeho změnách od 1.1.1995,kterou přednesl předseda komise dopravy
p.Douša. (O změnách v MHD píšeme na jiném místě).
b) informace k řešení fotbalu v Hor.Počernicích - podal p.starosta.

Vzhledem k současnému stavu v SK Xaverov dospěla situace ke konečnému stavu řešení
zastupitelstvem, likvidace dluhů nepostoupila, situace je nepřehledná, je třeba udělat pořádek, předešlý
stav předat auditorovi ke zjištění skutečností.
O vytvoření obchodní společnosti je po více kontaktech jednáno se třemi partnery, pro přechodnou
dobu bude vytvořena spol.s ruč.omezeným s výhledem vzniku akciové společnosti s provozními
aktivitami pro sport, kulturu a rekreaci. Starosta navrhuje, aby obec vložila do obch.spol. za
stanovených podmínek základní vklad 2.5 mil.Kč jako svůj podíl.
Návrh starosty byl v diskuzi podpořen p.Girlem a p.Kádnerem, byly odpovězeny otázky ohledně
dorostu a mládeže, ekonomické podpory ČMFS a projektu STES, další aspekty smlouvy obchodní
společnosti a možností kontroly jejího hospodaření, p.Moravec připomněl aktivity klubu s mládeží,
p.Wágner považuje další finance do fotbalu za nepřiměřenou investici.
Byl sestaven návrh usnesení, o kterém bylo hlasováno - 25 pro, O proti, 1 se zdržel.
Závěrem vyslovili své připomínky a názory přítomní občané.

L. Sýkorová



Vážení spoluobčané,

,

v souvislosti s investiční výstavbou v ulici Běchorské došlo k poměrně rozsáhlému požkození lipové
aleje v úseku této ulice od ulice Chvalkovické po ulici Spojenců.
Proto odbor ochrany životního prostředí řešil problém další existence zeleně v této ulici.
Tímto článkem bychom vás rádi seznámili se všemi kroky, které byly vykonány pro maximálně
odborné a objektivní rozhodnutí, které by respektovalo i názor občanů žijících v této ulici.
Protože pro naše rozhodování byl názor zde žijících občanů velmi důležitý, uspořádali jsme malou
anketu, s jejímiž výsledky bychom vás seznámili jako s prvními.
Občané se měli vyjádřit k současnému stavu aleje v ulici Běchorské a napsat svůj názor na stav stromů
v aleji. Jsme potěšeni Vaší účasti v anketě, což svědčí o dobrém vztahu k životnímu prostředí v naší
obci. Mohli si vybrat ze tří možných variant.
Celkem bylo odesláno 29 dopisů občanům bydlících v ulici Běchorské, z nichž odpovědělo 15 občanů.
Z tohoto počtu se 7 občanů vyjádřilo pro variantu č. 1 (zachování současného stavu - na stromech
provádět pouze dílčí, ale odborné úpravy). Pro variantu č. 2 (stromořadí zcela likvidovat, založit nové a
o to od samého počátku odborně pravidelně pečovat) se vyjádřilo X občanů. Pro třetí variantu vyslovili
názor občané ve vztahu k návrhům týkajícím se druhů výsadby v případě úplné likvidace stromořadí -
někteří občané byli pro vysázení nízkých, kulovitých, štíhlých stromů, které by nestínily jako např.
topol, líska, jeřáb, javor, jiní občané byli pro založení zelených pásů, ale byli i tací, kteří nechtěli
žádnou výsadbu v ulici. Ze strany občanů bydlících v ulici neustále přetrvávají stížnosti na stávající stav
stromů aleje a celé ulice. Tato nespokojenost se potvrdila uskutečněnou anketou, kde stížnosti, ale i
názory občanů byly oprávněné. Nadále trvají žádosti na úpravu či pokácení lip před domy čp. 11I8,
1122, 1160, 1123.
O dalším postupu řešení stavu aleje bylo rozhodnuto na základě odborného posudku, který vypracoval
ČÚOP, ve kterém byl vyhodnocen funkční, estetický a ekologický význam dřevin a posouzen celkový
stav aleje a stav jednotlivých stromů, z nichž většina je nenávratně poškozena, dlouhodobě neodborně
ošetřovaná, napadená houbovou chorobou a vlivem investičních prací došlo u některých stromu k
přerušení činnosti kořenové soustavy. Teprve na základě posudku, vyjádření ostatních příslušných
orgánů - odbor ochrany prostředí Magistrátu hl. m. Prahy, útvar hl. architekta a odborných firem
zabývajících se problematikou údržby zeleně (Sankon, Asakon) a především usnesením místní rady
zastupitelstva m.č.Praha-Horní Počernice, konané dne 6.12.1994 bylo schváleno provedení kompletní
obnovy uliční zeleně výsadbou vzrostlých stromů (cca 50 ks) a zároveň uvolnění příslušných finančních
prostředků pro následnou obnovu aleje v ulici Běchorská. Obnova bude zajištěna výběrovým řízením s
realizací v I. pololetí roku 1995. Odbor ochrany životního prostředí rozeslal nabídky firmám, které
projevily zájem o zadané práce. Nabídky žádáme předložit do 15.1.1995 s požadovanými podmínkami
(vysazovat stromy o obvodu kmene přes 20 cm měřené ve výšce 130 cm, s bálem, vysazovaný druh
stromů musí respektovat místní podmínky, navržený druh doporučujeme - Corylus colurma. Acer plat.
globosa, Geltis perenis, Crataecus, vzdálenost výsadby 1,5 m od vjezdů do objektů, maximální spon
stromů 6 m, realizace drenážního systému pro zavlažování vysázených stromu, doložení jednoduché
studie, záruční doba na dřeviny 2 roky a smluvní zajištění následné další údržby aleje po dobu 5ti let.
dokončení výsadby včetně úprav terénu nejpozději do 30.4.1995. Ta firma, která bude vybrána
konkurzním řízením, provede vlastní realizaci oboustranné aleje stromů v ulici Běchorské v úseku od
křižovatky s ulicí Spojenců po křižovatku s ulicí Chvalkovickou.
Kácení stromů provádí firma Ekis v souvislosti s realizací investiční výstavby celkové rekonstrukce
ulice, to znamená vybudování chodníků a komunikace. Kácet začala 12.12.1994.
Jsme přesvědčeni, že zvolená varianta je skutečně tím nejlepším řešením a přispěje k celkovému
zkvalitnění veřejné zeleně a životního prostředí v naší obci.

Ing. Magda Svojanovská, OOŽP



Vážení občané,
jak si už jistě mnozí z vás všimli došlo od 3.1.1995 k několika změnám ve vedení linek MHD v naší
městské části. Rádi bychom vás seznámili s těmito změnami a s důvody, které k nim vedly.
Linka MHD č.221 - pro přiblížení stanice této linky občanům Čertouz byla trasa prodloužena až do
nové konečné stanice k čistírně odpadních vod. Tato změna platí i pro školní linku a pro linku č. 353,
která jezdí ze Zelence. Nová trasa tedy povede po stávající až po stanici Na kovárně, která bude
umístěna spolu se stávající stanicí ČSAD, dále autobus odbočí doleva do ulice Bartlovy, kde je zřízena
další stanice u Podsichrovského rybníka a linka je ukončena v nové konečné stanici u zmíněné čistírny
odpadních vod.
V souvislosti s vedením této linky bychom rádi upozornili na změny v umístění stanice Na kovárně - ve
směru do centra. Z důvodu pokračující výstavby inženýrských sítí v ulici Náchodská dojde k posunům
této stanice. Doporučujeme proto pozorně sledovat vývěsky na stanicích této linky.
Rádi bychom při této příležitosti poděkovali Dopravnímu podniku - autobusy za vstřícný postoj k
žádosti Místního úřadu. Vzhledem k prodloužení trasy došlo k přidání jednoho vozu na tuto linku.
Linka MHD č. 223 - po dokončení rekonstrukce ul: Khodlova se tato linka vrací na svou původní trasu
tj. směrem na Českomoravskou pojede autobus opět ulicí Khodlovou. Opačný směr zůstává beze
změny. Místní úřad zvažuje jiné umístění stanice v ul. Khodlova. Záleží na stanovisku Dopravního
podniku. Proto vás žádáme o strpení provizorního značení této stanice.
Linka č. 512 - noční - na základě žádostí občanů bude vedena po trase linky č.273 - tj. po stávající
trase - jen ukončena bude v konečné linky 273 Ve žlíbku.
Linka č. 273 - změna se týká pouze stanice Třebešovská, která na základě žádostí občanů bude
deklarována jako stálá - ne na znamení. Tato úprava platí pro všechny projíždějící linky MHD tj. 273,
262, 263, 269.
Věříme, že tyto změny budou přínosem pro zlepšení obsluhy MHD pro naši městskou část a že i
každému z vás pomůžou k lepší využitelnosti MHD.

Jiří Vlček, ved. OOŽP

Vyhláška hl. m. Prahy o nakládání s domovním odpadem
Jak jsme slíbili v minulém čísle HPZ dovolíme si vás nyní seznámit s některými články vyhlášky hl.m.
Prahy o nakládání s domovním odpadem, které mají bezprostřední dopad na každého z vás.

- v článku 1 je definován pojem domovního odpadu tak, že za domovní odpad se považuje
- domovní odpad z domácností
- ostatní odpad z obcí podobný domovnímu odpadu z domácností
- odděleně vytříděný domovní odpad s obsahem škodlivin
- v článku č.2 je popsán způsob shromažďování domovního odpadu. Domovní odpad se ukládá

do sběrných nádob tak, aby je bylo možno řádně uzavřít a odpad z nich při manipulaci s nimi
nevypadával.
Je zakázáno:

- odkládat odpad mimo sběrné nádoby
- dávat do sběrných nádob žhavý popel, zeminu, stavební suť, kamení, cihly, uhynulá zvířata,

odpad z vegetace a vánoční stromky
- dávat do sběrných nádob zvláštní odpad, který má nebo může mít nebezpečné vlastnosti ( např.

baterie, akumulátory, zářivky, léky), je-li zajištěn jeho oddělený sběr a svoz
- využívat sběrných nádob k jinému účelu než k ukládání odpadu
- do nádob pro vybrané druhy odpadů ukládat jiné druhy odpadů, než pro které jsou určeny



- v článku č.3 je definován pojem sběrné nádoby tak, že sběrnou nádobou je nádoba, splňující
technické parametry podle zvláštních předpisů ( např. zák.č. 3P/196X Sb. o státním zkušebnictví,
ve znění pozdějších změn a doplňků, nař. vl. č. 513/1992 Sb. o podrobnostech nakládání s
odpady).

Dále je v tomto článku velmi důležitý bod - vlastník je povinen zajistit dostatečný počet sběrných
nádob, minimálně však jednu sběrnou nádobu. Dále je povinen zajistit dostatečnou četnost odvozu
odpadu smlouvou uzavřenou s oprávněnou osobou, minimální interval odvozu je jednou za dva týdny.

- v článku č. 6 jsou uvedeny povinnosti vlastníka. Vlastník je podle tohoto článku povinen:
- nakládat s odpady pouze v prostorech, objektech a zařízeních k tomu určených
- udržovat čistotu a pořádek na stálém stanovišti sběrných nádob
- bude-li sběrná nádoba obsahovat zakázané druhy odpadů, oprávněná osoba odmítne její
vyprázdnění o oznámí tuto skutečnost neprodleně vlastníkovi, který je povinen na své náklady
zabezpečit zneškodnění odpadů ve sběrné nádobě uložených.
- v článku č. 8 jsou upraveny sankce vůči vlastníkovi. V případě porušení této vyhlášky se
uplatňuje postih podle zákona č. 200/1990 Sb. o přestupcích (ve znění pozdějších změn a
doplňků) a sankce může dosáhnout výše až 3.000,- Kč.

Jak je z řazení jednotlivých článků patrné neuvádíme úplné znění vyhlášky, ale pouze části, které mají
přímý dopad na občany. Jakýkoliv případný dotaz jsme připraveni zodpovědět na odboru ochrany
životního prostředí Místního úřadu.

Jiří Vlček, ved. OOŽP

Hurá Meinl, ale...
Když jsem jako malý hoch byl poslán pro těžký nákup, dostal jsem dřevěné držátko, aby taška do ruky
neřezala a na něm byl nápis Julius Meinl - káva, čaj, kakao. Bylo solidní z pěkného hladkého dřeva,
prostě představovalo kvalitu, kterou se firma tradičně představovala. Rodiče u Meinla rádi nakupovali,
protože tam bylo vždy možno koupit nějakou tu pochoutku.
V osmdesátých letech začalo Federální ministerstvo vnitra budovat v Horních Počernicích sídliště
"Rudý obušek III" (dnes již možná ne obušek, ale rudý pořád stejně, viz výsledky komunálních voleb) a
v rámci technické vybavenosti dodatečně postavilo prodejnu, kterou nazvali TRIO. V roce 90 ji
ministerstvo vnitra zprivatizovalo, způsobem obvyklým, takže obec zůstala zcela stranou, bez možnosti
jakéhokoliv vlivu. Prodejna se rozjela celkem ke spokojenosti občanů a měla kromě prodejny potravin i
prodejnu obuvi a železářství. Pravda ovšem je, že vzhledem k velikosti objektu jsme očekávali, že se
zde usídlí více obchodních aktivit, protože výlohy snad nejsou k tomu, aby bylo vidět do kuchyněk
prodavačů. Nestalo se tak, neboť noví majitelé přece jen nedokázali překročit 40 let minulých tradic. Jak
už to bývá, tak letos v srpnu prodejnu prodali. A dostavila se radost. Prodejnu koupil Meinl - pohoda.
Díky vzpomínkám, zkušenostem a tradici firmy jsme si říkali, tak a teď se to konečně rozjede. Ti nám
ukáží jak správně a rychle zřídit prodejnu, konečně pochopíme jak Karel IV dokázal postavit za 9 let
Karlštejn. Leč ouha - nějak se nevedlo. No nic, však se dočkáme!
A dočkali jsme se. Po třech měsících a se podařilo jednu (pravda dlouhou) zeď posunout, vybavit
prodejnu novým zařízením a otevřít prodejnu potravin. Na odvedenou práci sice dlouhý čas, ale je to za
námi. Zřejmě pracovního tempa z doby Karla IV jen tak nedosáhneme. Potraviny vypadají dobře,
prodejna je navržena zkušenými a výběr je veliký. Otevřela se však pouze prodejna potravin, ty ostatní
ne. V prodejně bot se skladuje mléko, železářství je prázdné a ostatní výlohy dále představují zázemí
zaměstnanců.
V čase adventním nás však p. Meinl překvapil. Na bývalém železářství se objevil nápis Vánoční trh. A
zase jsme se těšili. Avšak jen do doby, než jsme viděli co si pod tím pojmem p. Meinl představuje. To
byl šok! V bývalém železářství se rozložili stánkaři se zbožím, které bychom očekávali spíše na
náměstí, nebo na poutích. Neuvěřitelné! Bývalá prodejna bot dále zahálí a ostatní výlohy taktéž. Že by



p. Meinl, firma, která má tolikaleté zkušenosti s využitím ploch pro komerční činnost, také načichla
tradicí minulého režimu? Ona nepotřebuje využívat kvalitně svůj majetek?
Tak nevím, jestli držátka od současného Meinla by byla tak dobrá, jako od toho předválečného. Zkrátka
- Hurá Meinl, ale...

Ing. Zdeněk Soukup

Učiliště v Atriu
Konec roku
oděvní tvůrce
maximálního
nasazení, ale

znamená pro
nejen období

pracovního
i hodnocení

výsledků jejich práce.
24. listopadu se v příjemném
prostředí jednoho z
nejmodernějších pražských
hotelů konala módní přehlídka
pod záštitou firmy
LINEA-ÚBOK. Zúčastnily sejí
renomované české společnosti:
Dům módy Praha, Alťatex
Pelhřimov, Loana Rožnov pod
Radhoštěm, Persa Praha, Riki
Pardubice a Linea-Úbok -
centrum módy a designu. Řada

dalších návrhářských firem dodala módní doplňky a
sponzorské firmy završil ŠKOFIN - prodejce automobilů
Škoda.
A tomuto společenství sekundovali, a nutno říci, že s
úspěchem, žáci středního odborného učiliště v Horních
Počernicích.
Před samotnou módní přehlídkou se novináři předních
sdělovacích prostředků setkali s naším oděvním
managmentem na tiskové konferenci, jejíž součástí byla
ukázka modelů zúčastněných firem z kolekce pro jaro a
léto 1995. Milou součástí tohoto mítinku bylo i předvedení
tvorby žáků z učiliště v Horních Počernicích. Paní
ředitelka Věra Nováková seznámila novináře se současnou
učební náplní školy a s možnostmi jejího dalšího rozvoje.
Po úspěšném absolování učebních oborů kuchař - číšník,
cukrář, konzervář, krejčí a provoz služeb mohou žáci
získat úplné střední vzdělání ukončené maturitou ve
dvouletém nástavbovém studiu Podnikání v oboru. Její
informaci doplnila krátká módní přehlídka avantgardních
modelů žáků učiliště i studentek nástavbového studia,
které své modely také samy předvedly.
Charakter modelů odpovídal jarní a letní sezóně,
zpracování a nápaditost kompletů z přírodních materiálu,
které byly doplněny zajímavými čepečky baretovaného



kloboukového stylu, věku módních návrhářek. Jejich práce, na kterou obětovaly mnoho ze svého
volného času, byla odměněna upřímným potleskem na otevřené scéně. Módní přehlídku učiliště z
Horních Počernic doplnily cukrářské výrobky učňů oboru kuchař - číšník, a tak prezentace učiliště
poskytla nejen estetický zážitek, ale obohatila i následný raut.
S výrobky žáků učiliště se mohli návštěvníci módní přehlídky seznámit i ve vestibulu kongresového
sálu hotelu Atrium, kde vedle nového modelu ŠKODA-FELICIA byla výstavka učiliště v Horních
Počernicích.
Celá akce byla milým zahájením módní přehlídkové sezóny a důkazem, že česká oděvní tvorba,
doplněná prací a tvůrčí invencí mladé generace, se nemusí bát o svou budoucnost. Vedení a žáci učiliště
prokázali , že jsou připraveni na současný diferenciační proces ve školství a že jsou schopni reagovat na
hospodářský vývoj a jeho projevy v místním regionu. Kladné hodnocení prezentace učiliště, nabídky
účasti na dalších módních přehlídkách a požadavky na organizaci slavnostních večírků a rautů jsou toho
důkazem.

Za vedení školy Vladimír Běhounek

ZPRAVODAJ ZPRAVODAJ ZPRAVODAJ

Zabezpečení lékařské služby první pomoci v Horních Počernicích v roce 1995
Z rozhodnutí zdravotního referátu Obvodního úřadu Praha 9 je začátek pohotovostní služby lékařů ve
všední dny v Horních Počernicích ve Lhotské ul. č. 2071 v 17 hodin.
V nepracovních dnech (o sobotách, nedělích a svátcích) zůstává pohotovostní služba od 7.00 - 7.00 hod
následujícího dne, tj. 24 hod. denně.
Doporučujeme občanům, aby v naléhavých případech ve všedních dnech, kdy nelze vyčkat do 17 hodin,
se obraceli po 15. hodině na Záchrannou službu první pomoci, tel. 155 nebo na praktické lékaře v
Horních Počernicích v místě jejich působnosti dle následujícího rozpisu:

Pondělí:

Úterý:
Středa:
Čtvrtek:
Pátek:

MUDr. Švandová
MUDr. Chudomelová
MUDr. Vobecká
MUDr. Pochman
MUDr. Železná
MUDr. Pochman

ul.
ul.
ul.
ul.
ul.
ul.

Lhotská 2071
Mezilesí 718
Lhotská 2071
Náchodská 380
Otovická 466
Náchodská 380

tel.
tel.
tel.
tel.
tel.
tel.

86 05 09
685 53 84
86 05 09
685 55 84
685 56 63
685 55 84

Praktičtí lékaři Horní Počernice

SOKOL Horní Počernice
Vás zve na besedu s předsedou horolezeckého oddílu ing Pěnkavou -

námětem zajímavého vyprávění osobních zážitků je
návštěva Nepálu a výstup na sedmitisícovku v centrální části

Himaláje.
Bude spojeno s promítáním diapozitivů.

Beseda se koná v zasedací místnosti haly Chvalkovická 2031,
v úterý dne 17.1.1995 v 18,00 hodin.



Společenská kronika
Výzmaná životní jubilea, která oslaví v měsíci lednu 1995

j u b i l a n t i

Při příležitosti Vašich jubilejních narozenin Vám přejeme do dalších let pevné zdraví, štěstí a mnoho
spokojenosti ve Vašem osobním životě.

Sbor pro občanské záležitosti
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92 let
Marie Toncarová Na bačálkách 19.1.1903

90 let
Františka Kmochova Komárovská ul. 2.1.1905

89 let
Josef Panda L u k a v e c k á ul. 2 .1 .1906
Josef M a r ý z e k K o m á r o v s k á ul. 18. 1.1906

86 let
Anežka Slabá Keteňská ul, 3.1.1909

85 let
Josef Wallner Ve žlíbku 9.1.1910

84 let
Josef Škorpil Jeřickául. 22.1.1911
Josef Pospíšil Ve žlíbku 23.1.1911

83 let
M a r i e Sys lová T ř e b e š o v s k á ul. 7 .1 .1912
H e l e n a P r o k o p c o v á S la t iňanská ul. 10.1.1912

82 let
Jarmila Štočková Třebešovská ul. 13.1.1913
Blažena Samečová Komárovská ul. 19.1.1913
Bohumil Bendi Běluňská ul. 24.1.1913
Václav Černý Češovská ul. 27.1.1913

81 let
Vlasta B e l l a n t o v á M e č o v s k á ul. 5 .1 .1914
Jan N ě m e c J ívanská ul. 2 6 . 1 . 1 9 1 4

80 let
Ludvika Maturová Jeřická ul. 6.1.1915
Slavomír Baloun Náchodská ul. 15.1.1915
Jarmila Chroustová Náchodská ul. 26.1.1915
Marie Mendlová Náchodská ul. 30.1.1915

75 let
Marie Puszková Třebešovská ul. 3.1.1920
Anna Coubalová Božanovská ul. 9.1.1920
Jaroslav Stejskal Semonická ul. 9.1.1920
Josef Chalupa Vysokovská ul. 9.1.1920
Antonín Šída Dobšická ul. 9.1.1920
Marie Koukolská Jívanská ul. 16.1.1920
Agáta Jarešová Otovická ul. 23.1.1920
Marie Barníková Ve žlíbku 26.1.1920
František Šembera Spojenců 29.1.1920
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PROGRES SERVIS

&h,
v.,

PROGRES SERVIS - PRODEJNA ELEKTRO
přijme prodavače se znalostmi v oboru elektro
Informace na tel. 685 50 02
PROGRES SERVIS - VELKOOBCHOD ELEKTRO
přijme: -účetní

-odbytář (práce na PC, jednání se zákazníky)
-administrativní pracovnice
-skladová účetní
-celní deklarantka (ŘP skupiny B)

Adresa: Ve žlíbku 1800, Praha 9-Horní Počernice - hala č. 10
Informace na tel. 74 26 41 -9, linka 303, 304 - pí Hodková, p. Tomek
PROGRES SERVIS přijme - skladníky znalé oboru elektro

- brigádníky
pracoviště: areál XAVEROV, tel. 74 26 41-9, linka 304, 303

-kontrolor
-pokladní
-řidiče (ŘP skupiny C)
-skladníky, skladnice
-dispečer skladu

s.r.o
Velkoobchod stavebními hmotami a hutním materiálem
Bystrá ul. 22-13. 193 00 P: aha 9 - Horní Počěrmee
Nabízí k okamžitému odběru široký sortiment

- stavebních materiálů a potřeb pro stavebníky
- hutních materiálu
- elektroinstalačních materiálů

Na přání zákazníka možnost dopravy na místo určení.
Pro maloodběratele je otevřena maloobchodní prodejna.
Velkoodběratelům prodej přímo ze skladu.
DÍÍIC nabízíme: - vagónovou vykládku na vlastní železniční vlečce

-- skladové služby
- komplexní zásobování stavby na objednávku

SOBOTNÍ PRODEJ 7.00-12.00
Tel. skláti 685 67 4<X, prodejna X60 733, doprava S60 301, ubcli.lísek 6X5 57 56

11
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Starosti přenechte
STŘEDNÍMU ODBORNÉMU

UČILIŠTI
POTRAVINÁŘSKÉMU

Křovinovo náměstí 11
Praha - Horní Počernice
tel. 863 846,

864 546
fax 864 553

zajistíme pro Vás
- svatební hostiny, promoce, slavnostní
večírky, rauty

- možnost závodního stravování
- účetní, daňové a finanční poradenství
- přepravu osob

- výhodné ceny -
- slevy pro místní obyvatele

a podnikatele
12
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BYDLENI NA SPLÁTKY !!!

Vážení nebydlící nebo zájemci o větší byt,
firma OPTIMSTAV pro Vás připravila velmi zajímavé řešení Vašeho bytového problému. Nabízí
Vám cestu k získání Vašeho vlastního bytu. Nemusíte řešit odstupné za získání státního bytu či
družstevního podílu.
Co je to "BYDLENÍ S OPTIMSTAVEM"?
OPTIMSTAV nabízí realitně - stavebně- finanční řešení bytové problematiky pro jednotlivce, podniky
či magistrátní úřady. Klienti firmy splácí kupní cenu po dobu až 15 let se 1% p.a., což zní sice
neuvěřitelně, aleje tomu tak. Přitom klientům stačí pro začátek víceméně 1/10 pořizovací ceny bytové
jednotky.
KDY SE ZAČÍNÁ BYDLET?
Od roku 1989 nezačala výstavba potřebného počtu bytů a důsledkem je dnešní situace, v Praze možná
kritická. OPTIMSTAV musí bytové domy postavit. A když se bude stavět, tak pro konkrétního klienta.
Doba přípravy a výstavby je reálná, cca 24 měsíců. Nutno však zdůraznit, že za dva roky bude bytová
situace asi horší. Takže kdo dnes plánuje, uzná atraktivnost nabídky firmy OPTIMSTAV.
SROVNÁNÍ ?
Proti jiným současným i v budoucnu přislíbeným formám možnosti pořízení finančních prostředků pro
koupi vlastního bytu je u OPTIMSTAVU n e j n i ž š í podíl vlastních prostředků proti půjčce na
vlastní byt. Pokud zájemce získá možnost pořízení finančních prostředků, sám si musí obstarat byt, a to
takový, ke kterému lze jednoznačně určit vlastnictví, což lze velice obtížně u družstevního podílu. A
bytů v osobním vlastnictví je zatím žalostně málo. Takže nutno připomenout, že OPTIMSTAV řeší
nejen pořízení potřebných finančních prostředků, ale i pořízení vlastního bytu.
Nabídka OPTIMSTAVU 003-94
Pro začátek firma připravila výstavbu 200 bytového satelitu v Praze 9 - Horních Počernicích, kam v
době dokončení povede trasa "B" metra a v docházkové vzdálenosti bude stanice MHD. Škola a
občanská vybavenost je v místě. Finanční řešení je pro Vás přijatelné. S ohledem na skutečnost, že
nabídka byla vydána v 10/94 a bytový soubor je podstatně obsazen, stále máte ještě možnost být mezi
těmi kteří volí jistotu.

Firma OPTIMSTAV Vám přeje šťastnou volbu.
• OPTIMSTAV

Antala Staška 32
146 20 Praha 4- Krč

Zveme Vás do nově otevřené prodejny
KVĚTINY, KERAMIKA

Otevřeno od 1.12. 1994, po - pá 10 -12 13 -18 hod., so. 9 -12 hod
Ivana Moravcová, Běchorská 1073/25, Horní Počernice, tel. 685 51 35

AUTOŠKOLA TRIUMF
výcvik sk. M, A, B, A+B, kondiční jízdy

H.Počernice, Třebešovská 2255, tel. 685 54 57, po - pá IX.00 - 22.00 hod (a průběžně celý den).

13
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SOU stavební
Lipí 1911, 193 00 Praha - Horní Počernice pořádá:

DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ
14.1. 1995 od 9.00 hod do 12.00 hod

Přijímáme chlapce z 8. a 9. tříd ZŠ do těchto 3 letých uč. oborů:
mechanik oprav. SMV, elmechanik rozv. zař., instalatér, truhlář, zedník
Dopravní spojení: Od stanice metra "B" Českomoravská - autobusem č. 221, 223, 273 cca 20 min.
Informace na tel. 02/ 685 57 70, 685 59 83 linka 32 pí Ženatá

V A R I O P A I N T - nástřiky tapet, kuch. linek, zdí a jiné Provádí Petr Termer, tel. 860 546

T E R R A M E T S.r.o., výhradní prodejce strojů JCB
p ř i j m e : - administrativní pracovnici

- skladníka
Znalost práce na počítači vítána.
Inf.: TERRAMET s.r.o., Bystrá 2243 (areál Metrostavu)
Telefon: 685 64 68, 860 322 - p. Loudin

LPSpěl<trum smi
Pikovská 140
Praha 9 - Horní Počernice
to!. íaxGB5 64 26

n instalatérské potřeby, železářství
p ř i j m e pro naši prodejnu
účetní (podvojné účetnictví),
pokladní - prodavačku
Informace na tel. 685 54 26

Drůbežářský podnik Libuš a.s. závod Xaverov Horní Počernice, Ve žlíbku 1800
p ř i j m e u k l í z e č k u (pokojskou) pro ubytovnu závodu.
Informace na tel. 685 68 40 nebo 728 204

Tiskárna PRAGA PRINT s.r.o.
Horní Počernice (areál Drůbežářských závodů
Xaverov)
hledá pracovnice do knihárny,
pomocného dělníka do provozu.
Informace na tel. 74 39 95, 74 26 41, 1. 402

Prodám šicí stroj ponořovací, šlapací, zn. Diirkopf za 650,- Kč. Informace na tel. 685 53 98

14
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Ú Č E T N I C T V Í jednoduché, podvojné zavedeme a zpracujeme podnikatelům a organizacím.
Zhotovíme daňová přiznání pro fyzické a právnické osoby, daň z přidané hodnoty, pomůžeme řešit i
jiné finanční otázky. Kvalitně. Informace na tel. 89 92 38 po 16. hodině a na tel. 685 53 98

Vyměním RD 5 + příslušenství, el. topení a tel., zahrada vým. 600 m2
za menší + doplatek, plyn. topení. Oboje Hor.Pocernice. Tel. 685 58 62.

Prodám kotel DAKON 32 a akuni. kamna 5 KW pouze 4 roky v provozu - levně.
Tel. 685 58 62.

Jednoduché účetnictví vč. DPH a daně z příjmu povedu na PC. Tel. 788 19 27.

VOJENSKÉ STAVBY a.s. odštěpný závod DOZA Horní Počernice,
Lukavecká 1732. 193 00 Praha 9

p r i j m o u
- zámečníky - svářeče
- dělníky na výrobu plastových oken
- sklenáře
- skladového dělníka s oprávněním na vysokozdv. vozík

Zájemci se mohou přihlásit na personálním odd. na výše uvedené adrese nebo na
tel 6X5 50 54 a 86 52 41 - 7, linka 397. u pí Léblové

Horní Počernice

PODNIKATELÉ, FIRMY, ŘEMESLNÍCI A OBCHODNÍCI,
KTEŘÍ CHTĚJÍ BÝT UVEDENI V NOVÉM KATALOGU,
NECHŤ VOLAJÍ FIRMU CIBO ŠANC)VSKÁ 3, TEL. 869 707

PLOŠNÁ INZERCE MOŽNÁ,
CENA ŘÁDKU 60,- KČ (65 ÚHOZŮ)
INZERUJÍCÍ MÁ KATALOG ZDARMA
UZÁVĚRKA 28. 2. 1995
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Kulturní středisko Osvětové besedy MÚ, Votuzská 322, tel. 86 36 26
Nabídka pořadů na leden 1995
16.po. Z DOB DÁVNO MINULÝCH aneb Jak se původně zdálo
19.30 tři příběhy zpracované na motivy OLDŘICHA DANKA

Hostuje BRANICKÉ DIVADLO Praha
režie a výprava: Vladimír Kůt
hrají: Helena Zajícova j.h.

Vladimír Kůt
Divadelní představení se na "prknech" Domečku neobjevují příliš často. Proto věříme, že využijete
příležitosti necestovat do Bráníka a představení, které mělo premiéru v prosinci 94, hojně navštívíte.
24.út. CHODÍME, JEZDÍME, LÉTÁME - divadelní představení

(zadáno pro ZŠ a MŠ) 9.00 a 10.30
25.st. Martin DEJDAR
19.30 Herec Studia Ypsilon, známý speaker a bavič, představitel mnoha

filmových rolí, např. Šakalí léta nebo premiérový film Učitel tance)
- to všechno je Martin Dejdar.
Pořadem ho bude provázet moderátor ČT Alexandr HEMALA, který
k nám přivedl už nejednoho zajímavého hosta.

Na únor připravujeme:
2.čt. koncert skupiny ZEZADU BAND 19.30
14.út. POPLETA A KOUZELNÍK - divadelní představení 9.00 a 10.30

Předprodej vstupenek v knihkupectví na Náchodské ulici a v kulturním středisku Domeček.

TESIME SE NA VŠECHNA SETKANÍ S VÁMI PŘI KULTURNÍCH
POŘADECH ROKU 1995 A PŘEJEME VÁM HODNÉ VOLNÉHO ČASU
K ZÁBAVĚ, ALE HLAVNĚ HODNĚ ÚSPĚCHŮ A ZDRAVÍ V NOVÉM ROCE.

Za Osvětovou besedu také upřímně děkujeme firmě PROGRES SERVIS za sponzorský dar pro
výuku v jazykových kursech a firmám Pneu Zezulka a Metros s.r.o. za finanční příspěvek na
kulturní pořady v roce 1994.

Hana Čížková, Eva Urbanová
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Doplňující zápis do kursů Osvětové besedy
Votuzská 322,tel. 86 36 26

V době od 23.1.95 do konce ledna budeme obsazovat volná místa v kursech
na 2. pololetí šk. roku 94/95.
Přihlásit se můžete do těchto kursů:

ANGLIČTINA - pro děti od 5 let až po konverzaci dospělých
NĚMČINA - pro dospělé 1.-3. ročník

POZOR - do jazykových kursů v pololetí nepřijímáme úplné začátečníky, protože se jedná o doplnění
kursů, které běží od září 94 a i do 1. ročníku musí mít zájemci alespoň minimální základy.

VÝTVARNÁ VÝCHOVA - pro děti od 5 let a starší
POHYBOVÁ VÝCHOVA - pro děti od 5 let a starší

ZAPSAT SE můžete v PONDĚLÍ 23. a 30.1.1995
vždy od 9.00 - 12.00 a od 13.00-18.00.
V jiné dny po předchozí tel. domluvě.

Změna termínu podání daňového přiznání u daně z nemovitosti

Finanční odbor MÚ v Horních Počernicích upozorňuje všechny plátce
daně z nemovitosti na změnu termínu podáni daňového
přiznání, tedy i dílčího daňového přiznání,které je podle zákona
č.242 Sb.ze 7.12.1994 třeba podat příslušnému správci daně do
31.ledna 1995.Dílčí daňové přiznání se podává například při
zkolaudované přeměně vytápění z pevných paliv na. plyn či
elektřinu (slouží zároveň jako žádost o osvobození),přístavbě
domu apod.Daňové přiznání se nepodává, pokud jej poplatník podal
v některém z předchozích zdaňovacích období a nedošlo ke změnám
v okolnostech rozhodných pro vyměření daně.Termín splatnosti daně
z nemovitosti zůstává nezměněn-nepřesáhne-li roční daň 1000,-Kč,
je splatná najednou,a to nejpozději do 31.května 1995.
Přesáhne-li daň z nemovitosti 1000,- Kč,je splatná ve čtyřech
splátkách.

Finanční odbor
MÚ Horní Počernice

DOMEČEK



Kino OKO
Program na měsíc leden 1995

6.pá.
7.so.

8.ne.

9.po.
10. út.

13.pá.
14.so.

15.ne.
16.po.
17.ÚL

2().pá.
21.so.
22.ne

23.po.
24. út.

27.pá.
2X.so.
29.ne.

30.po.
31. út.

Zázrak v New Yorku
Čas vánoc, čas dárků
a překvapení

Dracula
Horor

Ruka na kolébce
Komedie

USA Mládeži přístupno

USA

USA

Tanec s vlky USA
Western o muži, který hledal smrt
a našel sám sebe

Trable prcka Binka
Už se blíží, už se batolí,
už je tady

USA

Spolubydlící USA
psychologicko - kriminální film

Svatba upírů ČR
Komedie s Rudolfem Hrušínským
a Ivetou Bartošovou

Forrest Gump USA
Komedie o muži, který byl vším
a u všeho

Mládeži do 15 let nepř.

Mládeži do 15 let nepř.

Mládeži do 15 let nepř.

Mládeži přístupno

Mládeži do 15 let nepř.

Mládeži přístupno

Mládeži přístupno

Změna programu vyhrazena.

Hrajeme ve všední dny od 20 hod., v neděli od 17, 30 a 20 hod.
Předprodej vstupenek v úterý a pátek.
Telefon : 6X5 60 50

Vydává OB a MÚ Horní Počernice, Votuzská 322, Praha - Horní Počernice, tel. X6 36 26
Cena výtisku 3,- Kč


